
Zápisnica z VIII. zasadania obecného zastupiteľstva v Zubrohlave 

konaného dňa 24. apríla 2020 o 17.00 h 
 
 
 
Starosta obce Zubrohlava zvolal obecné zastupiteľstvo na základe, § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

Prítomní:  
 

Pavol Bugeľ, starosta obce. 

 

Poslanci: Ondrej Čiernik, Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, 

Mgr. Lukáš Gluštík. 

 

Kontrolórka obce: Mgr. Ľudmila Mokošáková. 

 

Zapisovateľka: Mgr. Silvia Kormanová. 

 

Ospravedlnení: PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda. 

 

P R O G R A M: 

 
1. Otvorenie – VIII. rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Pavol Bugeľ, ktorý privítal 

všetkých prítomných poslancov, pani kontrolórku. Pán starosta prečítal program a začalo sa 

rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie za program zasadnutia obecného zastupiteľstva  

  

Za: Ondrej Čiernik, Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. 

Lukáš Gluštík 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

2. Kontrola prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

 

Starosta: všetky veci, ktoré sme tam mali, máme spravené, odsúhlasené, to znamená, berieme na 

vedomie. 

3. Úprava rozpočtu obce za IV. Q 2019 
     

 

ROZPOČET Schválený rozpočet 
Posledná úprava 

rozpočtu 
Upravený rozpočet Rozdiel 

 

Bežné príjmy              1 586 461                 1 716 828                     1 783 624     66 796 

Kapitálové príjmy                            -                         13 574                           28 250     14 676 

Finančné príjmy                 207 404                    391 707                        249 115     -142 592 

Príjmy RO - ZŠsMŠ                   80 600                       92 582                        109 022     16 440 

Príjmy spolu               1 874 465                 2 214 691                     2 170 011     -44 680 
     

Bežné výdavky                 551 805                    593 396                        631 406     38 010 

Kapitálové výdavky                 262 184                    460 543                        350 730     -109 813 

Finančné výdavky                            -           0 

Výdavky RO - ZŠsMŠ              1 060 476                 1 099 356                     1 117 397     18 041 



Výdavky spolu               1 874 465                 2 153 295                     2 099 533     -53 762 
     

Hospodárenie obce                            -                         61 396                           70 478     9 082 
     

Program:                             
(Druh výdavku) 

Schválený rozpočet 
Posledná úprava 

rozpočtu 
Upravený rozpočet  Rozdiel 

1-Plánovanie, kontrola, 
manažment obce  

                340 510                    449 083                        392 004     -57 079 

*600                 308 606                    335 179                        338 424     3 245 
*700                   31 904                    113 904                           53 580     -60 324 

2-Služby občanom                   48 956                       50 120                           46 298     -3 822 
600                   17 956                       19 120                           19 657     537 
700                   31 000                       31 000                           26 641     -4 359 

3-Odpadové 
hospodárstvo 

                122 500                    111 708                           85 845     -25 863 

600                   66 500                       66 738                           79 730     12 992 
700                   56 000                       44 970                             6 115     -38 855 

4-Komunikácie                    98 079                    130 117                        123 393     -6 724 
600                   30 299                       32 337                           40 773     8 436 
700                   67 780                       97 780                           82 620     -15 160 

5-Vzdelávanie              1 062 476                 1 098 594                     1 116 375     17 781 
z rozpočtu obce: 600                      2 000                         2 000                             1 740     -260 

700                            -                                  -                                      -       0 

ZŠsMŠ Zubrohlava:             1 060 476                1 096 594                    1 114 635     18 041 

MŠ - 600                   270 870                      270 299                          272 087     1 788 

ZŠ - 600                   601 440                      606 904                          623 346     16 442 

ŠJ - 600                   153 266                      184 491                          180 330     -4 161 

ŠKD - 600                     34 900                        34 900                            35 800     900 

700                             -                                  -                                3 072     3 072 
6-Šport a voľnočasové 
aktivity 

                  47 700                    133 452                        146 394     12 942 

obec - 600                   27 700                       25 890                           31 527     5 637 
700                            -                         81 300                           88 605     7 305 

VČA obce - 600                   20 000                       23 500                           23 500     0 
700                            -                                  -                                      -       0 

VČA ZŠsMŠ  - 600                             -                           2 762                             2 762     0 

700                             -                                  -                                      -       0 
7-Kultúra                   15 921                       19 181                           19 271     90 

600                   15 921                       18 221                           18 311     90 
700                            -                              960                                960     0 

8-Prostredie pre život                   46 888                       55 286                           58 488     3 202 
600                   31 888                       25 907                           26 804     897 
700                   15 000                       29 379                           31 684     2 305 

9-Bezpečnosť, právo a 
poriadok 

                  69 835                       81 333                           81 079     -254 

600                      9 335                       20 083                           20 554     471 
700                   60 500                       61 250                           60 525     -725 

10-Sociálne služby                   21 600                       24 421                           30 386     5 965 
600                   21 600                       24 421                           30 386     5 965 
700                            -                                  -                                      -       0 

Spolu               1 874 465                 2 153 295                     2 099 533     -53 762 



*600 - bežné výdavky 
rozpočtu                      

* 700 - kapitálové 
výdavky rozpočtu       

     
 

 

3. Úprava rozpočtu obce za I. Q 2020 

 

Starosta: Vyzval pani ekonómku Mgr. Zuzanu Lipovskú, aby predstavila návrh úpravy.  

 

Mgr. Zuzana Lipovská: predstavila úpravu rozpočtu za I. Q 2020 nasledovne:  

 

ROZPOČET Schválený rozpočet 
Posledná úprava 

rozpočtu 
Upravený 
rozpočet 

Rozdiel 

Bežné príjmy              1 762 007                 1 762 007             1 833 288     71 281 

Kapitálové príjmy                     1 571     1 571 

Čerpanie RF                 132 411                    132 411                160 651     28 240 

Finančné príjmy                            -                                  -                  249 444     249 444 

Príjmy RO - ZŠsMŠ                   92 500                       92 500                112 420     19 920 

Príjmy spolu               1 986 918                 1 986 918             2 357 374     370 456 

   
  

Bežné výdavky                 633 107                    633 107                644 930     11 823 

Kapitálové výdavky                 232 171                    232 171                492 443     260 272 

Finančné výdavky       0 

Výdavky RO - ZŠsMŠ              1 121 640                 1 121 640             1 131 460     9 820 

Výdavky spolu               1 986 918                 1 986 918             2 268 833     281 915 

     
Hospodárenie obce                            -                                  -                    88 541     88 541 

     

Program:                             
(Druh výdavku) 

Schválený rozpočet 
Posledná úprava 

rozpočtu 
Upravený 
rozpočet  

Rozdiel 

1-Plánovanie, kontrola, 
manažment obce  

                417 535                    417 535                426 029     8 494 

*600                 352 535                    352 535                354 243     1 708 
*700                   65 000                       65 000                  71 786     6 786 

2-Služby občanom                   24 646                       24 646                  24 646     0 
600                   18 646                       18 646                  18 646     0 
700                      6 000                         6 000                     6 000     0 

3-Odpadové 
hospodárstvo 

                167 358                    167 358                422 710     255 352 

600                   91 700                       91 700                  94 564     2 864 
700                   75 658                       75 658                328 146     252 488 

4-Komunikácie                    77 399                       77 399                  77 399     0 
600                   31 399                       31 399                  31 399     0 
700                   46 000                       46 000                  46 000     0 

5-Vzdelávanie              1 133 640                 1 133 640             1 143 460     9 820 
z rozpočtu obce: 600                      2 200                         2 200                     2 200     0 

700                      9 800                         9 800                     9 800     0 

ZŠsMŠ Zubrohlava:             1 121 640                1 121 640            1 131 460     9 820 

MŠ - 600                   296 973                      296 973                  297 346     373 

ZŠ - 600                   623 640                      623 640                  633 087     9 447 



ŠJ - 600                   164 667                      164 667                  164 667     0 

ŠKD - 600                     36 360                        36 360                    36 360     0 

700                             -                                  -                              -       0 
6-Šport a voľnočasové 
aktivity 

                  57 460                       57 460                  59 519     2 059 

obec - 600                   31 460                       31 460                  31 521     61 
700                      7 000                         7 000                     7 000     0 

VČA obce - 600                   19 000                       19 000                  19 000     0 
700                            -                                  -                       1 998     1 998 

VČA ZŠsMŠ  - 600                             -                                  -                             -       0 

700                             -                                  -                              -       0 
7-Kultúra                   20 455                       20 455                  20 455     0 

600                   19 455                       19 455                  19 455     0 
700                      1 000                         1 000                     1 000     0 

8-Prostredie pre život                   48 652                       48 652                  53 652     5 000 
600                   28 939                       28 939                  34 939     6 000 
700                   19 713                       19 713                  18 713     -1 000 

9-Bezpečnosť, právo a 
poriadok 

                  14 046                       14 046                  15 237     1 191 

600                   12 046                       12 046                  13 237     1 191 
700                      2 000                         2 000                     2 000     0 

10-Sociálne služby                   25 727                       25 727                  25 726     -1 
600                   25 727                       25 727                  25 726     -1 
700                            -                                  -                             -       0 

Spolu               1 986 918                 1 986 918             2 268 833     281 915 

*600 - bežné výdavky 
rozpočtu                      

* 700 - kapitálové 
výdavky rozpočtu       

 

Mgr.  Zuzana Lipovská: Máte niekto nejaké otázky k návrhu?  

 

Ing. Martin Šturek: Finančné príjmy, to je vlastne čerpanie toho úveru na zberný dvor?  

 

Mgr. Zuzana Lipovská: Áno, to je tých 249 444   eur, bola to technológia zberného dvora financovaná 

v januári. Ďalej čerpanie rezervného fondu vo výške 160 651 eur. Výdavky sa v podstate navýšili pri 

odpadovom hospodárstve z dôvodu čerpania projektu, teda financovania projektu Zberný dvor. 

 
Hlasovanie za úpravu programového rozpočtu za I. Q 2020  

 

Za: Ondrej Čiernik,, Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. 

Lukáš Gluštík. 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Bod 5 návrh na čerpanie rezervného fondu vo výške 28 240, finančná komisia to už prešla 

ohľadom týchto vecí , mali ste to predebatované na finančnej komisii, takže ak má niekto k tomu, sme 

sa o tomto bavili. Finančná komisia v poriadku?  

 

 

 

 

 

 



ČERPANIE REZERVNÉHO FONDU K 31. 3. 2020 

Vodovod.....................................................................5 000€ 

Kanalizácie.................................................................5 000€ 

Nákup pozemku cesta (Tropp, Banas) ..................... 1 966€ 

Parkovisko pod farou.................................................3 080€ 

Optický internet (dorábka) ....................................... 1 739€ 

Zberný dvor..............................................................11 455€ 

Spolu.........................................................................28 240€ 

 

Hlasovanie za návrh na čerpanie rezervného fondu k 31. 3. 2020 vo výške 28 240eur.   

 

Za: Ondrej Čiernik,, Dominik Lešňovský,, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš Gluštík 

Proti: Ing. Dominik Šturek 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Návrh na spolufinancovanie projektu Rozšírenie vodovodu Klinec Skladaná, tento projekt sme 

dokázali získať z Environmentálneho fondu, získali sme tam časť 120 000€, s tým, že je toto 

momentálne na Verejnom obstarávaní, obstarávame túto sumu na spolufinancovanie, ale neviem presne 

aký bude výsledok, skrátka, aby sme len vedeli, že ideme praktizovať, tento projekt. Máte k tomu niečo? 

Nejaké otázky alebo doplnenia?  

 

Hlasovanie za návrh spolufinancovanie projektu Rozšírenie vodovodu Klinec- Skladaná 

  

Za: Ondrej Čiernik,, Dominik Lešňovský,, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš Gluštík, Ing. 

Dominik Šturek 

Proti:0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Ďalej tu máme návrh kúpnej zmluvy na kúpu pozemku pod miestnu komunikáciou EKN/446/2 

LV č. 3850, parcela EKN 447 LV č. 2526. Koletnicová I. Kotelnicová II. Nad školou, vysporiadávame, 

ešte miestne komunikácie, takže budeme to presne takýmto štýlom ako sme kupovali za 1€ na tieto 

rozširovačky, čo k tomu viacej, návrh ste mali, dúfam, že nám to ľudia podpíšu, ak nám to podpíšu 

budem radi, ak nám to nepodpíšu budem to musieť riešiť inak, takže dávam hlasovať.  

 

Hlasovanie za návrh kúpnej zmluvy na nákup pozemku  pod miestu komunikáciou EKN/446/2 LV č. 

3850,. Koletnicová I. Kotelnicová II. Nad školou 

 

Za: Ondrej Čiernik,, Dominik Lešňovský,, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš Gluštík, Ing. 

Dominik Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Hlasovanie za návrh kúpnej zmluvy na nákup pozemku  pod miestu komunikáciou, parcela EKN 447 LV 

č. 2526. Koletnicová I. Kotelnicová II. Nad školou 

 

Za: Ondrej Čiernik,, Dominik Lešňovský,, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš Gluštík, Ing. 

Dominik Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Ďalej tu máme návrh kúpnej zmluvy na kúpu pozemku pod miestnu komunikáciu Klinec I., 

Klinec II. Marek Čiernik a spol. Jedná a medzi Starou bobrovskou a Klincom II. prechodová stredová 

cesta, oni si to vysporiadavajú, mali sme tam troška problémy s určitými ľuďmi, ktorí nesúhlasili, teraz 

si však dali vyrobiť nový geometrický plán s tým, že podľa všetkého si to oni vypodpisujú tak na základe 

toho chceme, aby išla v jednej zmluve, aby sme my dostali tú stredovú cestu pod obec, aby sme tam 



mohli robiť kanalizáciou či vodu, tam tá elektrika vysoké napätie nie je, to je preložené no a nízke 

napätie bude robiť, keď ľudia si dajú žiadosti. Niekto k tomu ešte niečo?  

 

Ondrej Čiernik: Tiež to pôjde po 1€?  

 

Starosta: Áno. 

 

 

Hlasovanie za návrh kúpnej zmluvy na nákup pozemku  pod miestu komunikáciou Klinec I. Klinec II. 

Marek Čiernik a spol. 

 

Za: Ondrej Čiernik,, Dominik Lešňovský,, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš Gluštík, Ing. 

Dominik Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Návrh kúpnej zmluvy na odpredaj obecného pozemku vedeného pod Návrh kúpnej 

zmluvy k odpredaju obecného pozemku vedeného pod C-KN č. 4021/18 vedený pod LV č. 1062 

v prospech Mgr. Zuzany Lukačovskej, Martina Lukačovského, Miroslava Remku na základe 

geometrického plánu č. 67/2020 CKN 1185/2 a 1185/3, toto sme už prejednávali na minulom 

zastupiteľstve, len sme nemali ešte geometrický plán, nevedeli sme o aké štvorce sa tam presne jedná. 

Teraz vám už môžem povedať, že je to 28 a 29m2, to znamená 29m2 v prospech Lukačovský Martin 

a Zuzana a 28m2 v prospech Miroslava Remku. Dajte vy návrhy akú cenu, mali sme to aj vlani sú to len 

malé mizúrky, nie je to stavebný pozemok, skrátka je to len medzi zemami. Tak dajte nejaké návrhy, 

Finančná komisia?  

 

Ing. Martin Šturek: Minulý rok sme predávali po 10€, tak by som to dal rovnako.  

Starosta: Máme ešte nejaký iný návrh, nie tak ďakujem.  

 

Hlasovanie za návrh kúpnej zmluvy na odpredaj obecného pozemku vedeného pod Návrh 

kúpnej zmluvy k odpredaju obecného pozemku vedeného pod C-KN č. 4021/18 vedený pod LV 

č. 1062 v prospech Mgr. Zuzany Lukačovskej, Martina Lukačovského, Miroslava Remku na 

základe geometrického plánu č. 67/2020 CKN 1185/2 a 1185/3 za cenu 10€/m2. 

 
Za: Ondrej Čiernik,, Dominik Lešňovský,, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš Gluštík, Ing. 

Dominik Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Ďalej tu máme žiadosť o navýšenie rozpočtu ZŠ s MŠ Zubrohlava vo výške 3 450€. Toto sme 

prešli s finančnou komisiou. Na základe toho čo sa nám momentálne udialo nie len u nás v obci ale 

celkovo aj v štáte by sme dali návrh, že nebudeme navyšovať rozpočty ZŠ a MŠ nič na žiadne aktivity 

lebo ani nikde nepôjdu. Ak by niekedy povedzme si, že to bude v septembri alebo tak, budú si dávať 

nový návrh keby niečo ale jednoznačne finančná komisia bola za zamietnutie tejto žiadosti. Máte niekto 

inakší návrh alebo niečo k tomu? 

 

Ing. Martin Šturek: To bolo vlastne na tie voľnočasové aktivity. 

 

Starosta: Áno. 

 

Ing. Martin Šturek: Aj pani riaditeľka, keď sa zatvorili školy hneď volala o stiahnutí tejto žiadosti. 

 

 

 



Zamietnutie žiadosti o navýšenie rozpočtu pre ZŠ a MŠ Zubrohlava vo výške 3 450€ 

 

Za: Ondrej Čiernik,, Dominik Lešňovský,, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš Gluštík, Ing. 

Dominik Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Asfaltovanie Mlynskej ulice, ako dobre viete dorábame Projekt Zberného dvora z časti bude 

zaasfaltovaná cesta od zberného dvora ku križovatke k urbárskemu gátru. A od urbarského ku hlavnej 

ceste to vlastné nie je pokryté z projektu. Bolo by veľmi dobré, keby sa napr. finančná komisia 

a stavebná komisia za účasti mňa, stretnúť sa s tým dodávateľom, ktorý nám robí zberný dvor či by 

nebola možnosť pri ich aktivite, spraviť a zaasfaltovať túto cestu. Môžeme to troška rozdebatiť či áno 

či nie či by bola takáto šanca touto cestou ísť, neviem presne nápočet, aby sme hovorili o nejakých 

sumách, potom by sme to dali do verejného obstarávania. Poprosím finančnú alebo stavebnú komisiou 

aký máte vy na to názor. 

 

Ing. Dominik Šturek: môže sa to zrobiť popri tom, ale musíme vedieť koľko to bude stáť mali by sme 

sa najprv stretnúť s realizátorom, kde to môžeme prebrať a následne to potom schváliť ak to bude reálne 

na mimoriadnom zastupiteľstve. 

 

Starosta: Myslím si, že budeme mať ešte jeden taký podobný jeden bod. takže by som to dal už potom, 

skrátka zatiaľ nedávame zamietavé stanovisko, len s tým, že sa to prerokuje čo sa týka toho bodu 11. 

a to spojím aj s bodom 12 a to je modernizácia a rekonštrukcia hasičskej zbrojnice  v obci Zubrohlava, 

tak isto. My tam podpisujeme zmluvu na Ministerstvo vnútra s tým, že by sme dostali 11 246eur ale 

zmluvou sa zaväzujeme k tomu že roku 2023 preinvestujeme celú sumu ako sme žiadali, to znamená 

30 000, k tomu tiež by bolo dobré, keď budeme vedieť koľko by nás to stálo, prikrytie tej strechy čo ja 

viem žľaby, vráta, tak by sme zasa spravili zase na ďalšom zastupiteľstve, toto by som teda tiež nedával 

schvaľovať ak nemáte vy inší názor tak by som to nedával schvaľovať a budeme vidieť neskôr. Zmluva 

sa ale musí schvaľovať. Máte k tomu ešte niečo?  

 

Ing. Dominik Šturek: Tak isto je to aj v tom bode 13. Kanalizácia pri projekte, tiež bude treba najprv 

zistiť koľko to bude stáť. 

 

Starosta: môžeme takto prerokovať aj ten bod 13 ako hovorí Domino, Kanalizácia pri projekte 

Rozšírenie vodovodu Klinec- Skladaná, tam by sme chceli, že by sme pripoložili kanalizáciu, tak isto 

rozdebatovať za účasti stavebnej komisie, finančnej komisie, starostu obce, nevieme koľko to bude stáť, 

kto nám to vysúťaží, kto nám to vyhrá. Ale to sa uvidí mali by sme to ma vysúťažene do 15. mája, takže 

by sme museli dávať predlženie termínu, čo by som veľmi nerád, potom by sme uvideli čo by nás to 

stálo, buď sa dokážeme dojednať s tou firmou, ktorá to vyhrá, muselo by sa to doriešiť ešte 

s vodárenskou spoločnosťou len dávam na takéto zváženie, by sme vedeli tiež na tom budúcom 

zastupiteľstve, vedeli by sme si to pripraviť priamo s finančnou a stavebnou komisiou a v týchto veciach 

to akože vieme, iba to predebatujeme, nebudeme hlasovať ale k tomu projektu Rekonštrukcia hasičskej 

zbrojnice v obci Zubrohlava dávam hlasovať. 

 

Hlasovanie za súhlas s podpísaním zmluvy o poskytnutí dotácie na projekt Modernizácia 

a rekonštrukcia hasičskej zbrojnice. 

 

Za: Ondrej Čiernik,, Dominik Lešňovský,, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš Gluštík, Ing. 

Dominik Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Máme tu ešte bod Rôzne a v ňom je zahrnuté výročie Jozefa Kunsta, viem o tom, že nebudeme 

robiť žiadne akcie, chceli sme tam robiť nejakú brožúru, konferenciu. Toto sa nám nepodarí ale aspoň 

tú brožúru, ja som to už trošku predebatoval aj na tej Farskej rade ale aj s pani Gerekovou ktorá nie je 



prítomná, lebo sa ospravedlnila, že by bolo dobre byť v tom nápomocný, aby sme si na to výročie aj my 

pamätali a aby sme mali nejakú brožúru alebo niečo. Keď vieme, že nepôjdeme do nejakých veľkých 

akcií, tak si myslím, že by bolo dobré sa dojednať na tej brožúre, že by sme išli do nejakých výtlačkov 

ako by to bolo koľko by to bolo, neviem, dajme voľnú debatu či ideme do toho aspoň do tej brožúry že 

by sme to zafinancovali z voľnočasových. 

 

Ing. Martin Šturek: Keď nebudeme mať túto akciu tak aspoň túto brožúru by sme mohli urobiť, lebo 

budúci rok to už nespravíme aj vzhľadom na túto situáciu.  

 

Starosta: Veď ostatné také aktivity by sme ani nerobili žiadne, takže bolo by dobré to takto podporiť  

Ing. Dominik Šturek: bolo by dobré to prebrať aj s pani Kurjakovou oná pozná tú históriu a bolo by 

vhodné zvážiť aj formu jednoznačne nejakú brožúru ale mohli by sme zvážiť aj nejaké video alebo niečo 

podobné. 

 

Starosta: Veď skúsime ísť ešte cez nejaký projekt, len berme tak, že  nevieme či sa nám to podarí, či 

nám to odsúhlasia ale skrátka začiatok musíme urobiť, tak vieme, že to niečo bude obnášať tak, aby sme 

vedeli že to môžeme potom použiť z tých voľnočasových aktivít. Môžeme dať teda hlasovať či by sme 

urobili tú brožúru.  

 

Hlasovanie za vytvorenie brožúry pri príležitosti výročia Jozefa Kunsta  

 

Za: Ondrej Čiernik,, Dominik Lešňovský,, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš Gluštík, Ing. 

Dominik Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Ešte by som sa milí poslanci vrátil k jednému bodu a to je nesúhlas občanov s navýšením 

poplatku za odvoz komunálneho odpadu. Máme tu od nich petíciu niečo také ako na vedomie obecnému 

zastupiteľstvu obce Zubrohlava, citujem: ,,Nesúhlasíme zo zvýšením 100% poplatku za odvoz 

komunálneho odpadu a košov, nestačilo by Vám 10%?“ podpisy občanov Zubrohlava, všetkých 

podpísaných občanom je 491 čo tu je na týchto hárkoch podpísaných. Vieme, že to nie je jednoduchá 

vec, už sme to preberali raz na porade, preberalo sa to aj na finančnej tým pádom z mojej strany povieme, 

že tá ekonomika nás nepustí ale ak by k tomu viac povedal pán zástupca finančnej komisie. 

 

Ing. Martin Šturek: Tak áno je to nepopulárne opatrenie, nikomu z nás sa za to nehlasovalo jednoducho, 

vždy keď sa zvyšujú poplatky to nie je príjemné ale zároveň sme si aj nie len im ale všetci platíme viacej. 

S niektorými tými ľuďmi som sa aj rozprával, snažil som sa vysvetliť niektoré veci. Odvíja sa to najmä 

od tých nákladov, ktoré obec má, tým pádom to nie je niečo na čom teraz obec ide zarobiť, to by bolo 

dobré možno im aj povedať, že vlastne sme urobili aj takú analýzu, teda obecný úrad vypracoval, keď 

len poviem, že za minulý rok 2019 tak príjmy z poplatku za smeti tvorili 30 000€ výdavky boli 65 000€, 

vieme, že za rok 2020 tieto výdavky budú ešte vyššie, nie je to vôbec spôsobené, tým že staviame zberný 

dvor, tie výdavky najväčšie sú za zneškodnenie a uloženie odpadu, ktoré máme. Cena za uloženie 

odpadu bola niekde na úrovni 50€ za tonu v tomto roku je to 75€ za tonu, keby sme predpokladali, že 

množstvo komunálneho odpadu bude približne rovnaké ako za minulý rok čo bolo 490 ton, tak len za 

zneškodnenie a uloženie odpadu zaplatíme 36 000€, keď k tomu zoberieme, zber kuka nádob tak sme 

na sume nejakých 55 000€, ak sme teraz vlastne zdvihli na 24€ tak tie príjmy ak budú dvojnásobné tak 

zhruba 60 000eur budú príjmy a 55 000€ len náklady z komunálnym odpadom a to ešte k tomu máme 

veľkoobjemový odpad, poplatok za separovanie aj tak tie náklady nás budú stáť nejakých 79 000€ 

pričom tie prímy budú možno 60 000 takže aj tak, to ešte možno nevykryje celé tie náklady, zároveň je 

pravidlo podľa ktorého vlastne celé tie náklady, ktoré obec má zo spracovaním odpadu by mali byť 

vykryté prímami z poplatkov. To je asi taký dôvod, prečo sme to dvihli, nie je to populárne ani sme to 

radi nerobili, do budúcna môžeme ešte uvažovať o tom, vieme že sa stavia zberný dvor. 

 



Ing. Dominik Šturek: Stavia sa zberný dvor ale zarábať na ňom nejdeme ale musia nám aj oni pomôcť 

proste treba zvýšiť separáciu, keď bude zberný dvor, treba to fakt triediť nerobiť čierne skládky a tie sú 

tiež veľká položka. 

 

Ing. Martin Šturek: aj po dostavaní Zberného dvora sa troška zmení systém zbierania veľkoobjemového 

odpadu, tým pádom teraz je ten komfort občan má možnosť bezplatne to vyviesť do veľkoobjemových 

kontajnerov s tým keď bude zberný dvor zavedie sa nový systém, toto sa môže spoplatniť tým pádom 

ten zdroj príjmov vznikne nový, môžeme uvažovať aj o úprave čo a týka toho VZN o odpadoch na tento 

rok určite pôjdem s tými 24€ do budúcna uvidíme, v auguste by mal byť dostavaný zberný dvor na jeseň 

otvoríme.  

 

Mgr. Lukáš Gluštík: Treba povedať aj keď 100% vyzerá hrozivo naraz tak to robí 1€ mesačne, treba sa 

zamyslieť aj nad cenou nie len nad %. 

 

Ondrej Čiernik:  % Sú hrozné ale suma nie je až taká, a všetko bude záležať od toho, kto ten odpad 

vyprodukuje a príde si ho zaplatiť, lebo darmo budeme mať zberný dvor ale nikto nám tam nič 

nedovezie, bude to vyvážať niekde inde. Lebo ľudia vravia, že nič nevyprodukujú a platia za nejakého 

človeka, ktorý ma neskutočné množstvo odpadu. Možno majú pravdu, ale teraz sa ukážu tí ľudia, ktorí 

ten odpad tvoria či si ho budú chcieť aj zaplatiť, teraz sa na to skladáme všetci.  

 

Starosta: ja mám informáciu ako som už vravel, že to do roku 2022 čo sa týka váženia kuka nádob akože 

momentálne nepripadá do úvahy ale uvidíme, či sa náhodou niečo nezmení v legislatíve ešte ak 

nabehneme na systém zberného dvora budeme musieť jednoznačne prehodnotiť poplatky, ohľadom 

vývozu kuka nádob, separácie či na združení biela orava alebo ohľadom stavebného odpadu skrátka 

budeme musieť sadnúť k tomu a prejsť celé  na novo VZN takže asi tak k tomu neviem čo by sme ešte.  

 

Mgr. Lukáš Gluštík: Ešte by sa dalo pouvažovať nad tou frekvenciou. 

 

Starosta: Áno ešte toto môžeme rozdebatovať, že či nedáme, možno by bolo dobré len neviem akým 

štýlom trošku to prejsť, teraz sme už od 15. apríla nabehli na  letný režim- dvojtýždňové intervaly 

s niektorými občanmi sme rozprávali priamo na povedali, že im by stačilo aj raz za mesiac  ale to 

nemôžeme ale tie každé dva týždne aj v zime, že čo by nám to urobilo, ale v tomto prípade si myslím, 

že ľudia majú troška inakšie aj ľudia napríklad uhlie už tak nekupujú, v dedine máme málo percent, že 

už  idú len na uhlie, takže tá kuka nádoba by mu možno stačilo vyviesť raz za dva týždne a keď nie, 

potom by sme možno našli možnosť, že by sme spravili do VZN, že by mohol mať dve kuka nádoby, 

napríklad, to sa uvidí podľa toho ako by sme to stanovili. 

 

Ing. Dominik Šturek: Skrátka počkáme, kým sa dostavia zberný dvor s VZN aj tak už nepohneme teraz 

lebo je prijaté na rok 2020. 

 

Ondrej Čiernik: Bude to aj o tých ľuďoch, akí sú zodpovední, či si zaplatia za vývoz. 

 

Starosta: Videli sme napríklad aj teraz deti teda mládež vyzbierali hromadu odpadu, veľa vecí od 

pneumatík. My máme strašne ešte problém nie ako obec Zubrohlava ale všetky obce s pneumatikami, 

elektro odpadom začína tento odpad čoraz viacej pribúdať, nechcú nám tento odpad odoberať, najmä 

elektro odpad, keď je rozbitý, nechcú ho brať, nevieme čo s tým bude, uvidíme ako to nabehne celý ten 

systém, aj teraz nás troška zaviedli financie čo sa týka korona vírusu.  

 

Mgr. Ľudmila Mokošáková: Môžeme sa  na to pozrieť ešte aj z tohto pohľadu, problémom bolo aj to, 

že väčšina ľudí platila poplatok na dva krát, jeden krát v zamestnaní teda zamestnávateľ za nich platil 

a druhý krát v obci. Teraz sa všetci vrátili domov a ten odpad pribúda. Čo sa týka toho bodu vo VZN 

ľudia pracujúci v zahraničí, ako keby sme to tušili, že niečo podobné nastane, pretože sa takmer všetci 

vrátili domov, tak si myslím, že je to celkom iná situácia ako keď sa to VZN prijímalo.   

 



Ing. Martin Šturek: Trošku možno treba dať na pravú mieru niektoré veci, ako si ľudia myslia, že sa 

skladajú na traktor na to na to, čo vlastne vôbec nie je pravda, tiež je aj otázka či niektorí, tí čo to 

podpísali neboli možno v omyle, či nedostali mylnú informácie lebo tento poplatok je spojený len čisto 

s odvozom, uložením a spracovaním odpadu. Poplatky sa vôbec netýkajú aktuálnej výstavby zberného 

dvora.  

 

Mgr. Zuzana Lipovská: môžem povedať len to, že je to služba obce pre občana, kde by to malo byť tak, 

že príjem sa rovná výdaju, je to zo zákona vyplývajúce. 

 

Ondrej Čiernik: Aby sme urobili napríklad nejakú cestu, tak musíme na to mať, keď budeme doplácať 

na to tak nebude na iné. 

 

Ing. Dominik Šturek: Si predstav, koľko ľudí to v Klinci pochopilo, nemôžeme mať mínus na takýchto 

službách. 

 

Starosta: Už to bolo tak 10 rokov.  

 

Ing. Dominik Šturek: Lebo sa to neriešilo. Bol aj ďalší argument že prečo sme to postupne nedvíhali, 

by sa zaplatilo ešte viac keď si to spočítame, keby sme o 2 eurá ročne dvíhali, koľko by sme za tých 10 

rokov zaplatili 18 euro tak teraz zaplatia 12 eur. A ako hovoríš s tým spájaním problému s výstavbou 

zberného dvoru buď boli zle informovaní alebo zneužili situáciu.  

 

Starosta: Napíše sa list tým, ktorí tam boli základní aktéri pri petícii. 

 

Mgr. Ľudmila Mokošáková: A je už známe, či sú zaregistrované občianske združenie oficiálne? Myslím, 

medzi tým, ako sme sa naposledy stretli vtedy nebolo ešte. 

 

Dominik Lešňovský: Keď som to pozeral pre týždňom tak nebolo ešte, nie sú teda žiadny právny 

subjekt. 

 

Mgr. Ľudmila Mokošáková: Tam bola duplicita názvu to bol jeden problém, druhý problém bol že 

oficiálne ani neexistovali. 

 

Ing. Dominik Šturek: Áno, ale vieme, ktorí konkrétni občania to boli, tak bolo by dobré keby sa 

informovali.  

 

Starosta: Poďakoval a ukončil zasadnutie obecné zastupiteľstvo.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Pavol Bugeľ 

starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 
 


